

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. Date: 10-09-2023 11:08:48 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: AM 11:08:48 2023-09-10 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 03-10-2023 at By means of visual communication Lumi AGM to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2023-10-03 الساعة 12:00 في بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني Lumi AGM وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p>
<p>Amending the company's articles and memorandum of association so that the processes of restructuring the company's capital and amending the company's objectives are reflected in the company's articles and memorandum of association.</p>	<p>تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بحيث يتم عكس عمليات إعادة هيكلة رأس مال الشركة وتعديل غايات الشركة على عقد تأسيس الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Discuss the company's capital increase by 240,000,000 shares/dinar, so that the authorized and subscribed capital becomes (363,627,470) shares/dinar, as follows:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Covering the increase in the company's capital by capitalizing 70,000,000 shares/dinars to the Government of the Hashemite Kingdom of Jordan / Government Investments Management Company, through payments under the company's capital increase account shown in the company's financial statements as of 12/31/2022. - Covering the remainder of the capital increase amount of 170,000,000 shares / dinars through the Royal Jordanian Company owning 17,853,225 shares of the Jordan Airports Company, which represents 90% of the capital of the Jordan Airports Company, with a value of 	<p>بحث ومناقشة زيادة رأس مال الشركة بمقدار 240,000,000 سهم/دينار ليصبح رأس المال المصرح به والمكتتب به (363,627,470) سهم/دينار، وذلك على النحو التالي:</p> <ul style="list-style-type: none"> - تغطية الزيادة في رأس مال الشركة من خلال رسملة 70,000,000 سهم/دينار لحكومة المملكة الأردنية الهاشمية / شركة إدارة الاستثمارات الحكومية، وذلك من خلال دفعات على حساب زيادة رأس مال الشركة الظاهرة في البيانات المالية للشركة كما في 2022/12/31. - تغطية باقي مبلغ الزيادة في رأس المال وقيمه 170,000,000 سهم/دينار من خلال تملك شركة الملكية الأردنية 17,853,225 سهماً من أسهم شركة المطارات الأردنية والتي تمثل ما نسبته 90% من رأس مال شركة المطارات الأردنية وبقية القيمة 9.5220891 دينار للسهم الواحد، على أن يتم سداد القيمة العادلة لها من خلال رفع رأس مال شركة الملكية الأردنية من خلال إصدار أسهم جديدة في رأس مال الشركة بقيمة إجمالية

<p>9.5220891 dinars per share, provided that the fair value is paid by raising the capital of the Royal Jordanian Company through the issuance of new shares in the company's capital with a total value of 170,000,000 shares / dinars in favor of the shareholder, the Government Investments Management Company.</p>	<p>تبلغ 170,000,000 سهم/دينار لصالح المساهم شركة إدارة الاستثمارات الحكومية.</p>
<p>Decreasing of the Company's capital</p>	<p>تخفيض رأس المال</p>
<p>Discuss the amortization of the value of the mandatory reserve amounting to JD14.808 million from the total accumulated losses, so that its value after amortization becomes JD385.157 million.</p> <p>Discuss the amortization of the amount of JD200.983 million from the balance of accumulated losses amounting to JD385.157 million, by reducing the company's capital so that the authorized and subscribed capital will be (123,627,470) shares / dinars.</p>	<p>- بحث ومناقشة إطفاء قيمة الاحتياطي الإجمالي البالغ 14.808 مليون دينار من إجمالي الخسائر المتراكمة لتصبح قيمتها بعد الإطفاء 385.157 مليون دينار.</p> <p>- بحث ومناقشة إطفاء مبلغ 200.983 مليون دينار من رصيد الخسائر المتراكمة البالغ 385.157 مليون دينار وذلك من خلال تخفيض رأس مال الشركة ليصبح رأس المال المصرح به والمكتتب به (123,627,470) سهم/دينار.</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Adding objective No. (522923) registered in the Companies Control Department and related to (Aircraft Services Supervision Agent for Charter and Private Flights) to the objectives of Alia Company - Royal Jordanian Airlines.</p> <p>Authorizing the Board of Directors to proceed with all legal procedures with the official authorities related to restructuring the company's capital, completing them, and amending the companies objectives as mentioned above.</p>	<p>- الموافقة على إضافة الغاية رقم (522923) المسجلة في سجل الغايات لدى دائرة مراقبة الشركات والمتعلقة بـ (وكيل إشراف على خدمات الطائرات العارضة والخاصة) إلى غايات شركة عالية - الخطوط الجوية الملكية الأردنية.</p> <p>- تفويض مجلس إدارة الشركة بالسير في كافة الإجراءات القانونية المتعلقة بإعادة هيكل رأس مال الشركة لدى الجهات الرسمية بالإضافة إلى تعديل غايات الشركة المشار إليها أعلاه.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: م. سامر السمان</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: م. سامر السمان</p>